

company PROFILE الـشركــة



## MAKE IT YOUR CHOICE WHY?

We provide The Best Possible Car Rental Services To Ensure Customers Satisfaction and Loyalty

#### SO WHY NOT!

- LUXURY CARS
- ▼ SPORT CARS
- SUV CARS
- BUDGET CARS
  - CONVERTIBLE CARS



ENJOY YOUR TOUR WITH OUR CARS FLEET

## CONTENT

2	▼ ABOUT US	من نحن
3	<b>▼ COMPANY VISION</b>	رؤية الشركة
4	WHY ARE WE DIFFERENT	سبب تميزنا
5	<b>▼</b> BUILDING ON QUALITY	تعزيزنا للجودة من خلال
6	▼ CARS	السيارات
7	<b>▼</b> OUR PASSION	شغفنا
8	<b>▼</b> HONESTY AND INTEGRITY	النزاهة والمصدقية
9	<b>▼</b> WHAT MAKES US STAND OUT	ما يميزنا هو
10	LOYALTY	وفاء



#### من نحن ABOUT US



جديد من التفوق في تأجير السيارات.



مرحبًا بكم في أوتو لينك لتأجير السيارات وجهتكم الموثوقة لتأجير السيارات الراقية. نحن ملتزمون بتقديم تجربة سلسة ولا تُنسى لجميع احتياجات النقل الخاصة بكم.في أوتو لينك لتأجير السيارات ندرك أهمية الاعتمادية والراحة. تتوفر لدينا أسطول واسع يضم تشكيلة واسعة من السيارات ذات الجودة العالية لتلبية تفضيلاتكم وضمان رضاكم التام.مع فريق من المحترفين المتفانين، نسعى جاهدين لتقديم خدمة عملاء استثنائية. من عمليات الحجز السلسة إلى التوصيات المخصصة، نحن هنا لجعل رحلتكم معنا استثنائية بكل معنى الكلمة. الطريق المفتوح مع أوتو لينك لتأجير السيارات اكتشف دبي وأكثر مع سياراتنا المحافظة عليها بعناية، المصممة لتوفير الراحة والسلامة. ثق بنا لنكون شريكك الموثوق لجميع احتياجاتكم في تأجير السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لل تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لل تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل يصبح تجربة السيارات. ابدأ رحلتك لا تنسي مع أوتو لينك حيث كل ميل معني مستوى

Welcome to Auto link car rental, your trusted destination for premier car rentals. With a commitment to excellence, we provide a seamless and unforgettable experience for all your transportation needs. At Autolink, we understand the importance of reliability and convenience. Our extensive fleet offers a wide selection of top-of-the-line vehicles to cater to your preferences and ensure your utmost satisfaction.Backed by a team of dedicated professionals, we go above and beyond to deliver exceptional customer service. From seamless booking processes to personalized recommendations, we are here to make your journey with us truly exceptional. Experience the freedom of the open road with Autolink. Explore Dubai and beyond with our meticulously maintained vehicles, designed to provide both comfort and safety. Trust us to be your reliable partner for all your car rental needs.Embark on a remarkable journey with Autolink - where every mile becomes an extraordinary experience. Contact us today to reserve your perfect car and discover a new level of excellence in car rentals





اننا ننسب فضل نجاحنا لجميع عملاءنا . ولذلك نعمل باستمرار علي تحسين عملنا لنقدم لكم خدمة تأجير سيارات فاخرة و أقتصادية غير مسبوقة. بالأضافة الي خدماتنا الاستثنائية ، نحن دائما علي أتم الأستعداد لتزويدكم بأحدث موديلات السيارات من العلامات التجارية الأكثر تميزا. كما اننا نفخر بتقديمنا لك أفضل السيارات ، استأجر سيارات فاخرة مثل لامبورغيني، رولز رويس، رنج روفر، بي ام دبليو وفيراري و اكثر الخ. استأجر اليوم! ، اننا فخورون بأن نعلن عن تعاملنا مع أفضل فنادق الخمس نجوم ، و الشركات العالمية ، ووكالات السياحة الرائدة في دبي ، ولذلك لنمضى قدما في مجال خدمات تأجير السيارات.

We believe that our success is owed to our all clients. Therefore we continually improve our operations to bring you unsurpassed luxury and economic car rental service. Along with our exception services we are always on the hurt to bring you latest car models from the most exclusive brands. We pride ourselves on offering you the best of the cars, rent luxury cars such as LAMBORGHINI, ROLLS ROYCE, RANGE ROVER, BMW, AND FERRARI and more . Rent a luxury car today, we are proud to announce our affiliation with the top five-star hotels, international companies, and leading tour agencies in dubai, to enhance our luxury car rental services

#### رؤية الشركة COMPANY VISION

تسعي أوتو لينك لتأجير السيارات لتزويدك بخدمة تأجير سيارات متميزة. كما اننا نسعي للتوسع في الأمارات العربية المتحدة لنصبح شركة رائدة و عالمية في مجال تأجير السيارات الفاخرة والأقتصادية.

Auto Link Car Rental seeks to deliver to you outstanding car rental service. We seeks expand in the UAE and become the leaders and international in luxury and economic car rental that is our wish.



#### BUILDING ON QUALITY



#### تعزيزنا للجودة من خلال

نحن أوتو لينك لتأجير السيارات مختلفون لأننا نهتم بتفاصيلك. فنسعى لتقديم تجربة تأجير سيارات استثنائية تتجاوز توقعاتكم. ما يميزنا هو:تشكيلة واسعة من السيارات نقدم مجموعة متنوعة من السيارات الراقية والمحافظة عليها بعناية، مما يتيح لكم الاختيار المثالي وفقًا لاحتياجاتكم الخاصة. خدمة عملاء استثنائية فريقنا المتفاني يعمل على مدار الساعة لتلبية احتياجاتكم وتقديم المشورة المهنية. نحن هنا لضمان راحتكم وسعادتكم أثناء فترة إيجار السيارة. جودة وموثوقية نحرص على الحفاظ على أسطولنا من السيارات بأعلى مستوى من الجودة والصيانة الدورية. يمكنكم الاعتماد على سياراتنا لتوفير رحلة آمنة ومريحة.

We are different because we care about the details. at Auto Link, we strive to provide an exceptional car rental experience that exceeds your expectations. What sets us apart is Wide Selection of Cars We offer a diverse range of carefully maintained, premium cars, allowing you to choose the perfect vehicle according to your specific needs. Exceptional Customer Service Our dedicated team works around the clock to meet your needs and provide professional advice. We are here to ensure your comfort and satisfaction throughout the rental period. Quality and Reliability We take pride in maintaining our fleet of cars at the highest level of quality and regular maintenance. You can rely on our cars to provide a safe and comfortable journey.





امتلاكنا لأكثر السيارات المطلوبة والخاصة في العالم حتي الأقتصادية



#### **OUR BRANDS**

LAMBORGHINI
FERRARI
ROLLS ROYCE
RANGE ROVER
PORSCHE
MERCEDES
BMW
AUDI
CADILLAC
CHEVROLET
GMC
HYUNDAI
MAZDA

KIA

WE OWN THE WORLD
MOST
DEMANDED
AND
SPECIAL
CARS
EVEN ECONOMIC







#### شغفنا الفخامة المطلقة



ويتجلي حبنا لسيارتنا بحرصنا علي أن تتم صيانتها بدقة ومن ثم تسليمها الي زبائنا Passion for our cars means that they are impeccably maintained and delivered to our customers in excellent condition

أهتمامنا بالسيارات و الخدمة الفاخرة ، فنحن دائمي البحث عن أحدث اصدارات السيارات واضافتها لأسطول سيارتنا Having a passion for luxury cars and luxury service we are always on hunt for the latest cars releases and add it to our fleet.





نقوم باستمرار بتحديث معلوماتنا لزوارنا ليحصلوا علي أخر أخبارنا ويبقوا علي اطلاع دائم بما هو جديد بالشركة.

We continually update our information, our visitors or our latest news, latest cars added to our collection and latest car released.



#### **HONESTY & INTEGITY**

رضا العميل هو الأولوية بالنسبة لنا Our customer comes first

نسعى اكثر من اي وقت مضى لاستيعاب الزبون ومايطلب We go ever and above to accommodate or customers request

نحرص على تقديم الأفضل لعملائنا ، كما ان أسطول سياراتنا بحالة الوكالة We provide nothing but the best for our customrs 3and our fleet collection is in agency condition

ننجح باستمرار باضافة أرقي السيارات وأحدثها اصدارا لمجموعتنا We continually succeed in updating our collection with the finest and most recent cars released



### WHAT MAKES US STAND OUT

سمعتنا الطيبة بتأمين الحجوزات في اللحظة الأخيرة وايجاد حل سلس لعملاءنا

Reputable for serving last minute bookungs and finding flexible solution for our customer استجابتنا السريعة علي الاستفسارات عبر الانترنت والهواتف المحمولة على حد سواء

Fast response on online and mobile inquires

اصرارنا علي اعطاء عملائنا خدمات تأجير 5 نجوم والسماح لهم بتجربة أقصى درجات الرفاهية

We are determined to give our customers 5 stars rental services and allow them to experience the utmost luxury

عملنا باستمرار علي توسيع خدماتنا من خلال الشراكة مع فنادق 5 نجوم وشركات سياحية

We are continuously expanding our services by Partnering with 5 stars hotels and tour companies ايماننا بمقولة "السهل الممتنع" لذلك نحافظ علي بساطة ومرونة خدمتنا

We believe that simplicityis Lusury. Therefore we keep Our service simple and smooth تقديمنا لعملاءنا أفضل الخدمات

We give our customers the best services

تسليمنا السيارات للعميل بحالة جيدة ونظيفة

We give only good condition cars and clean

تزويدنا خدمة دعم العملاء بدوام كامل

We are providing full time customer support

تغطيتنا لجميع مدن الأمارات

We cover all the cities in UAE

احترافية سائقينا ولباقتهم

Our chauffeurs are professionals

امتلاكنا أحدث و أشهر السيارات الفاخرة والرياضية والأقتصادية

We have all the latest brand Sport, luxury and economic cars

خدمة صيانة السيارات من اي مكان في الأمارات العربية المتحدة للعقود والفترات الطويلة

Car maintenance service from anywhere in the United Arab Emirates for contracts and long periods

# AUTOLINK CAR RENTAL

#### LOYALTY

الولاء: انغمس في ولائنا الذي يتجلى في تقديم خدمة استثنائية. الالتزام: نحن ملتزمون بتجاوز توقعاتك في كل خطوة. الاخلاص: اخلاص فريقنا يضمن أن رضاك يأتي في مقدمة اهتماماتنا. الثقة: ثق في خدمات تأجير السيارات الموثوقة والجديرة بالثقة لدينا. الانتماء: يكمن انتماءنا في خدمتك بتفوق. الموثوقية: استمتع بالموثوقية في خدمات تأجير السيارات لدينا، متوفرة في كل وقت. الاعتمادية: اعتمد على أسطولنا القوي من السيارات لتجربة سلسة. الثبات: نقدم بشكل متسق سيارات وخدمات عالية الجودة. الوفاء: يضمن وفاؤنا لاحتياجاتك تجربة لا تُنسى في تأجير السيارات.



Devotion: Experience our unwavering devotion to providing exceptional Service. Commitment: We are committed to exceeding your expectations at every turn. Dedication: Our team's dedication ensures your satisfaction is our top priority.

Trust: Trust in our reliable and trustworthy car rental services.

Loyalty: Our loyalty lies in serving you with excellence.

Dependability: Rely on our dependable fleet of vehicles for a seamless experience. Reliability: Experience the reliability of our car rental services, always at your disposal.

Consistency: We consistently deliver high-quality vehicles and services.

Faithfulness: Our faithfulness to your needs guarantees a memorable car rental experience. Perseverance: With unwavering perseverance, we strive to surpass your expectations.





AUTOLINK LUXURY CAR RENTAL The ultimate exotic sports cars rental

WWW.AUTOLINKUAE.COM info@autolinkuae.com +971 56 755 5195